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Zápis z 61. zasedání Rady pro vnitřní hodnocení ČVUT ze dne 
16. května 2023 

 
 
 
 

Přítomní členové RVH 
 
doc. RNDr. Vojtěch Petráček, CSc. 
prof. Ing. Petr Hájek, CSc. 
doc. Ing. Jiří Hozman, Ph.D. 
doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D. 
prof. Ing. Igor Jex, DrSc. 
prof. Ing. Milan Jirásek, DrSc. 
prof. Ing. Josef Jíra, CSc. 
prof. Ing. arch. Ladislav Lábus, Hon. FAIA 
prof. Ing Jan Macek, DrSc. 
doc. Ing, Tomáš Pajdla, Ph.D. 
prof. Ing. Milena Pavlíková, PhD. 
prof. Ing. Pavel Tvrdík, CSc. 
 
 
Omluvení členové RVH 
Ing. Lucie Jirotková 
prof. Ing. Jiří Jakovenko, Ph.D. 
 
Přítomní hosté 
 
Ing. Radek Holý, Ph.D., prorektor pro řízení kvality 
Doc. Dr. Gabriela Achtenová, prorektorka pro bakalářské a magisterské studium 
Prof. Ing. Petr Kabele, Ph.D., fakulta stavební 
Mgr. Michaela Kučerová, vedoucí odboru pro kvalitu 
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Pořad jednání: 

1) Schválení programu 61. zasedání. 

a) prof. Ing. Petr Hájek, CSc. představil program jednání. 

b) RVH schválila program jednání. 

 

Hlasování: 

 

Pro Proti Zdrželi se 

12 0 0 

 

 
2) Schválení zápisu z 60. jednání RVH ze dne 11. dubna 2023. 

a) prof. Ing. Petr Hájek CSc. představil zápis jednání. 
b) RVH schválila zápis z jednání. 

 

Hlasování:  

 

Pro Proti Zdrželi se 
12 0 0 

 

3) Informace rektora. 

a) Rektor Petráček informoval RVH o plánu ministra školství doc. PhDr. Mikuláš Bek, 

PhD. představit priority změn financování vysokého školství.  

 
4) Projednání Výroční zprávy o činnosti ČVUT za rok 2022 

a) Proces zpracování Výroční zprávy o činnosti byl dokončen. Výroční zpráva prošla 

jednáním vedení ČVUT dne 15. 05. 2023 a je připravena pro nejbližší kolegium 

rektora. Po formální stránce je dobře zpracovaná a reprezentace ČVUT je na dobré 

úrovni. 

b) Profesor Jirásek vznesl dotaz k tabulce č. 7.3 Výroční zprávy. Dotaz byl směřován 

k celkovému podílu absolventů doktorského studia (19,5 %), kteří během svého 

studia vyjeli na zahraniční pobyt v délce alespoň 14 dní. Získaná data k mobilitě 

absolventů by bylo vhodné ověřit u doktora Meleckého. 

c) Členové RVH se shodli na potřebě relevantních dat, protože datový podklad 

z Výroční zprávy o činnosti je také podkladem pro Zprávu o kvalitě.  

d) V rámci zasedání RVH padla připomínka k citacím v rámci Výroční zprávy. 

Z uvedených citací není zřejmé, z jakých publikací jsou uvedená data. Citační data 

je možné ověřit v Ústřední knihovně ČVUT. 

e) Další připomínka RVH se vztahuje k uvedeným počtům zaměstnanců v tabulce 6.1 

Výroční zprávy. Hodnoty k počtům zaměstnanců jsou uvedeny celkem za všechny 

ostatní pracoviště (vyjma MÚVS). Podle členů RVH by bylo zajímavé mít 
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zpracovaná data samostatně za každý vysokoškolský ústav. V příštím roce by bylo 

vhodné udělat tuto úpravu struktury také u tabulek 6.3 a 6.5. 

f) RVH souhlasně projednala Výroční zprávu o činnosti. 

 
5) Projednání konceptu magisterského studijního programu Advanced Masters in Structural 

Analysis of Monuments and Historical Contructions  

a) Prof. Kabele, garant programu, představil koncept SP. Navrhovaný mezinárodní 

NMgr SP je koncipován jako stávající magisterský obor Advanced Masters in 

Structural Analysis of Monuments and Historical Constructions. Studijní program 

je realizován konsorciem 5 institucí, kdy koordinující univerzitou je University of 

Minho v Portugalsku (UMINHO). Studijní program s velkou historií je zaměřen 

interdisciplinárně s důrazem na zachování architektonického dědictví. Podmínkou 

k přijetí ke studiu je Bc. titul v oboru stavební inženýrství nebo architektura. 

Předpokládaný počet přijatých studentů ročně je 25. Studijní program pokrývá 

studenty ze všech kontinentů – 72 zemí (průměrný věk studentů je 27 let). Studijní 

program je zakončen SZZ a obhajobou diplomové práce. Kvalitu SP dokazují 

absolventi, kteří mají uplatnění v poradenských a inženýrských firmách. 

Předkládaný SP je příkladem dobře fungující internacionalizace prestižních 

univerzit.   

b) Profesor Jex namítal krátkou dobu na zpracování diplomové práce. Profesor Hájek 

uvedl, že jde o specifikum, nicméně student je již delší dobu před samotným 

zpracováním diplomové práce v kontaktu s vedoucím práce a může se dopředu 

připravovat.  

c) Profesor Tvrdík uvedl, že název SP je trochu zavádějící za rok studia. Garant 

programu vysvětlil strukturu studia, kdy studium probíhá formou blokové výuky, 

kdy po 14 dnech intenzivní výuky následuje zkouška. Studenti dále zpracovávají 

úkoly formou projektů. Bez intenzivní přípravy studentů není možné tento 

program úspěšně dokončit. Název programu vznikl z podmínek Erasmus studia, 

kdy pouze jeden rok byly nejlepším studentům poskytovány stipendia. Spolupráce 

všech institucí se řídí smlouvou mezi zúčastněnými institucemi. 

d) Profesor Lábus uvedl, že díky úzkému cílení programu není absolvent všeobecně 

vzdělaný stavební inženýr.  

e) RVH souhlasně projednala koncept SP.  

 

 

 

Hlasování: 

 

Pro Proti Zdrželi se 

10 0 2 
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6) Projednání konceptu bakalářského studijního programu Udržitelná mobilita. 

a) Doc. Achtenová, garantka programu, představila koncept SP. Navržený koncept SP 

bude znovu předložen na jednání VR FS. Původně se jednalo o nový double degree 

program ve spolupráci s VŠCHT. Důvodem k úpravě navrhovaného SP byla 

skutečnost, že dvě české univerzity nemohly mít společný SP. Nově připravovaný 

návrh SP nebude tvořen dvěma specializacemi, ale vzniknou dva SP, kdy jeden SP 

bude garantován FS ČVUT a druhý SP bude garantován VŠCHT. Mezi vysokými 

školami bude uzavřená dohoda o spolupráci. Koncepce SP zůstane obdobná.  

b) Profesor Tvrdík vznesl dotaz, do jaké míry musí tyto dva SP fungovat společně? Je 

možné, aby fungoval jeden SP bez druhého, pokud by jeden ze SP nebyl 

akreditován? Paní docentka Achtenová uvedla, že SP jsou připravovány společně 

vedle sebe a nepočítá se s tím, že by jeden SP akreditován nebyl.  

c) Poté, co bude upravený koncept SP schválen VR FS, bude znovu předložen RVH. 

 

7) Projednání akreditace na dostudování stávajících studentů bakalářských akademicky 

orientovaných studijních programů Ekonomika a management/Economics and Management 

do 30. 09. 2026 

a) Rada NAÚ na svém zasedání rozhodla o prodloužení stávající akreditace 

bakalářského studijního programu Ekonomika a management / Economics and 

Management; zároveň v souladu se žádostí ČVUT v Praze došlo ke změně 

z akademicky orientovaného bakalářského studia na profesně orientované 

bakalářské studium.  

b) Po schválení akreditace na dostudování VR ČVUT dojde k postoupení žádosti 

rektora na NAÚ. Nikdo ze zúčastněných členů RVH neměl dotazy či připomínky.  

c) RVH souhlasně projednala akreditace na dostudování studentů. 

 

Hlasování: 

 

Pro Proti Zdrželi se 

12 0 0 

 

8) Schválení hlasování per rollam ve věci schválení dvou členů dočasné pracovní komise pro 

hodnocení Vlastních hodnotících zpráv bakalářského SP Architektura a stavitelství a 

magisterského SP Architektura a stavitelství jako součást zápisu z 61. zasedání RVH. 

 

Prostřednictvím hlasování per rollam se vyjádřilo 13 členů RVH ze 14. 

a) Návrh usnesení: RVH ČVUT schvaluje prof. Ing. arch. Irenu Šestákovou jako členku 

dočasné pracovní komise pro hodnocení vlastních hodnotících zpráv bakalářského 

SP Architektura a stavitelství a magisterského SP Architektura a stavitelství. 

 

Hlasování:  
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Pro Proti Zdrželi se 

13 0 0 

 

b) Návrh usnesení: RVH ČVUT schvaluje RNDr. Jiřího Šrubaře, Ph.D. jako člena 

dočasné pracovní komise pro hodnocení vlastních hodnotících zpráv bakalářského 

SP Architektura a stavitelství a magisterského SP Architektura a stavitelství. 

 

Hlasování:  

 

Pro Proti Zdrželi se 

13 0 0 

 

 
RVH schválila hlasování per rollam jako součást zápisu 61. zasedání RVH 

 

Hlasování:  

 

Pro Proti Zdrželi se 

12 0 0 

 

 

 

 

 

 

 

9) Schválení předsedy hodnoticí komise pro hodnocení žádosti o prodloužení akreditace 

bakalářských SP Profesionální pilot a Professional Pilot.  

a) Prof. Ing. Josef Jíra, CSc., zpravodaj pro oblast vzdělávání doprava, navrhl jako 

předsedu hodnoticí komise prof. Ing. Milana Jiráska, DrSc. 

b) RVH ČVUT schválila prof. Ing. Milana Jiráska, DrSc. předsedou hodnotící komise pro 

SP Profesionální pilot a Professional Pilot. 

 

Hlasování:  

 

Pro Proti Zdrželi se 

12 0 0 

 

10) Schválení členů hodnoticí komise pro SP Profesionální pilot a Professional Pilot 
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a) Předseda komise prof. Ing. Milan Jirásek, DrSc. navrhl níže uvedené hodnotitele jako 

členy hodnoticí komise.  

 

Členové Pozice 

Prof. Ing. Václav Cempírek Externí 

Ing. Andrej Novák, Ph.D. Externí 

doc. Ing. Jan Řezníček, CSc.  Interní 

doc. Ing. Josef Kocourek, Ph.D. Interní 

 

b) RVH ČVUT schválila členy hodnoticí komise pro průběžné zhodnocení bakalářských SP 

Profesionální pilot a Professional Pilot. 

 

      Hlasování:  

Pro Proti Zdrželi se 

12 0 0 

 

11) Schválení dočasné pracovní komise pro hodnocení Vlastních hodnotících zpráv bakalářského 

SP Lékařská elektronika a bioinformatika a magisterského SP Lékařská elektronika a 

bioinformatika.  

a) Schválení dočasné pracovní komise bylo odloženo na následující zasedání RVH, 

neboť členové RVH neměli připravené podklady pro projednání. Ze zasedání RVH 

byl omluven zpravodaj pro zajištění agendy v oblasti vzdělávání Elektrotechnika 

profesor Jakovenko.   
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12) Zpráva o vnitřním hodnocení za rok 2022 

a) Místopředseda RVH profesor Hájek poděkoval všem zpracovatelům Zprávy o 

vnitřním hodnocení kvality za rok 2022 za dosud odvedenou práci. Byla vznesena 

připomínka, že problémy s citovaností by bylo dobré uvést do této Zprávy (jde o 

mechanismus řízení kvality, který má oporu). Profesor Hájek inicioval nad rámec 

zasedání RVH schůzi jejích členů před projednáním finální verze Zprávy (schůze 

proběhne 9. 6.). V rámci schůze bude potřeba prodiskutovat zhodnocení a 

rámcová doporučení dle přechozích Zpráv (jak ČVUT reagovala na předchozí 

doporučení z minulých let).  

b) Členové RVH se shodli, že chtějí mít feedback k navrženým doporučením za 

posledních 5 let; např. jak ČVUT podpoří informační systém, když nyní máme 

institucionální akreditaci.  

c) Členové RVH se shodli na online verzi Zprávy, kterou budou moci všichni členové 

komentovat. Prorektor Holý přislíbil vložení verze číslo 6 na Sharepoint a její sdílení 

s členy RVH.  

d) Členové RVH měli otázku, jaké změny jsou prováděny na úrovni Odboru pro kvalitu 

a Výpočetního centra v oblasti podpory dat, dále jak je rozvíjen datový sklad. Pan 

prorektor Holý nabídl, že můžeme organizovat pravidelný feedback k tomu, jaké 

pokroky byly provedeny v oblasti rozvoje získávání dat z datového skladu.  

e) Finální projednání Zprávy proběhne 13. 6. 2023. 

 

13) Diskuze nad zřízením zpravodajů pro oblasti vzdělávání mimo Institucionální akreditaci 

a) Prorektor Holý vysvětlil problematiku SP, které spadají do oblastí vzdělávání, které 

nemáme v rámci IA a je třeba se domluvit, kdo se bude o tyto oblasti starat. Pro 

zajištění zpravodajů pro oblasti mimo IA bude třeba provést individuální 

rozhodnutí členů RVH nebo per rollam hlasování.    

14) Různé. 

a) Další zasedání RVH proběhnou: 13.6., 3.10., 14.11., 5.12. 

 

 


